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Érkezett : 2015 AUG 1 4. Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Rendvédelmi dolgozók pénze .” címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik Magyarországért Mozgalom szívügyének tartja a Honvéd Egészségpénztár
károsultjainak sorsát, és mivel ezen emberek nagy része katonákon kívül rendvédelm i
dolgozó, ezért morálisan helyesnek tartjuk azt is, hogy kiemelt problémaként kezelje az ügye t
a Belügyminisztérium is . Tisztában vagyunk vele, hogy a Minisztérium jogilag nem érintett
az ügyben, mégis vitathatatlan a „nyomásgyakorló képessége”, aminek alkalmazása
elengedhetetlen lenne a rendvédelmi dolgozók érdekében . Ennek tükrében tenném fe l
kérdéseimet a Miniszter Úrhoz :

1.: Szükségszerűnek tartja-e a Miniszter Úr, hogy a Kormány rövid időn belül hatható s
pénzügyi segítséget nyújtson a károsult rendvédelmi dolgozóknak?

2.: Van e tudomása arról, hogy a Kormány megsegíti-e a károsult rendvédelmi dolgozókat, é s
ha van ilyen terv, milyen formában, és mikorra várható annak megvalósulása?

3.: Ha még nincs ilyen terv, segítőcsomag kilátásba helyezve, tervezi-e a Belügyminisztérium ,
hogy kisegíti alternatív módon a kifosztott rendvédelmi dolgozókat? Ha van ilyen terve a
Minisztériumnak, milyen formában, és mikorra várható annak kivitelezése ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . augusztus 14 .

Tisztelettel :

Jobbik
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